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Ordförande Johan Carlsson öppnade mötet de hälsade alla välkomna. 
1:11 I 

§2 M ötets stadgeenliga utlysande 
r!l 

, I 

Enligt stadgarna ska tid och plats för årsmöte,i~ ~1göras senast en månad innan mötet. 
Årsmötet beslutade att mötet var stadgeenligt,~tJyst. ) 

§3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

§4 Val av mötesfunktionärer 

I 
., 

' I 

) 

Årsmötet beslutade att utse Johan Carlsson till mötesordförande, Anna Maria Wremp till 
mötessekreterare samt Sara-Carin Öhman och: Stefan Tallroth till protokollsjusterare. 

§5 Behandling av verksam hetsberättelse inklusive rapport från arbetsgrupper 

. Johan Carlsson redogjorde för verksamhets berättelsen för 202 2. 

Föreningen hade vid årsskiftet 23/24 ca 160 medlemmar. (Exakt antal är oklart då en del är 

familjemedlemmar.) Styrelsen har hållit 6 ordinarie protokollförda möten under året. 

Genomförda aktiviteter har omfattat midsommarfirande,julma.rknad, fixardagar i Kopphagen, 

promenadlopp is i samarbete med Lännamacken, rundvandring och guidad tur kring Länna 

station+ bruk i samarrangemang med Almunge hembygdsgille. Uthyrning av Kopphagen och 

Swingkattens dansevent i augusti. · zyxwvutsrqponmlkjihgfedcbaZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBAJ 

En stor del av elarbetena är utförda tack vare ideella krafter. Slutförs under 2024. 

Hemsidan www.lannabyalag.se har uppdaterats. Johan tipsar om fliken Aktuella frågor. 
' 

§6 Behandling av resultat- och balansräkning 

Kassör Sara-Carin Öhman redogjorde för resultat- och balansräkning för 2023. Årsmötet 
beslutade att godkänna resultat- och balansräkning och lägga dem till handlingarna. 

§7 Behandling av revisionsberättelse 

Revisorerna har låtit meddela att de "finner handlingarna i god ordning och utan anmärkning 
varför de föreslår att årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 202 3 ". 

§8 Ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023. 
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§9 Fastställande av verksam hetsplan och budget 1 ' 1 I 

[ I I 

Johan redo~orde för föreningens verksamheth~! ;J och målsättningar för 2024. Länna byal · 1 ,. 
kommer under 2024 att fortsätta vara en kdn'.tiMtlänk mellan kommunen och byalagets Il lf 

medlemmar, samt fortsätl:ajobbaförattLänn~.s !< I; bli ännu trivsammare. Antalet aktiva oc, , 

frivilliga avgör vad som kan genomföras. !. n! . j , 
I · I I ' I' 

11 .,i ' I l Konkret planeras följande: '1 'il I ·  , I 
-1

1
1 ,, 1: 

Uthyrning av Kopphagen -,- •1 JI ! I{  1
1 

I "  
Skrapning och målning av Länna station ''., ed' museiföreningen SRJ 1 

·  Fixardagar i Kopp hagen vår och höst , ' :!!Il . I 
1

1 1
; 

. :~~;::!::r~:i::apsskogen med Holr:1i"r' :f kog AB 

1

: 

1 
Julmarknad 1 :, ,, j 1 , , I 

I ·
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Samt en del andra ideer som vi inte vet ännu om vi kan förverkliga. 

Lena Mo berg föreslog en informationsskylt vid Länna station om byns historia. Årsmötet 
stödjer förslaget. 

Johan presenterade den planerade budgeten för 2024. 

Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsplan och budget. 

§10 V al av styrelse 

I. Ordförande på 1 år: 

Årsmötet valde Johan Carlsson till ordförande på 1 år. 

Il. Styrelseledamöter på 2 år: 

Sittande ytterligare 1 år: Sara-Carin Öhman, Sara Lundgren, Karin Grängsjö och Stefan 
Tallroth. 

) 

) 

III. Styrelsesuppleant på 2 år: 

Anna Maria Wremp och Tom Martin (ytterligare 1 år). 
I zyxwvutsrqponmlkjihgfedcbaZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA ) 

IV. Val av revisorer 

a. Två revisorer ( 1 år). Årsmötet valde Malin Elinder och Lars Waldestrand till revisorer 
'på ~ år. 

' ; 

b. En revisorssuppleant (1 år). Årsmötet valde Per Lundberg till revisorssuppleant på 1 
år. 

§11 Fastställande av m edlem savgift 

Styrelsen föreslår bibehållen medlemsavgift, 100 kr för enskilt medlemskap och 150 kronor 
fot familjemedlemskap. Årsmötet biföll styrelsens förslag. 

§12 Behandling av m otioner och förslag från m edlem m ar 
! 
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Förslag om att undersöka möjligheten att få relästyrdbe ysriing till pulkabacken på Lärkstans lekplats 

och pulkabacke. Går det t.ex. att koppla in en ledni~1J p~ gatubelysningen? Byalaget tar på sig att 
driva frågan och till att börja med kontakta kommunen. 11 

I I ,11·  

I I 1
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§13 Ö vriga frågor . ! : ) I: 

Arbetet med detaljplanen för Kalle Blanks väg har ~tb~pptagits av kommunen. Just nu planera
1

d 
' 11 ,I , 

byggstart 2026, klart 2029. 1 ' I ·  . 1' 

~ Kommunen planerar för en ny lekplats 2026. : I i 
1

J
1; 

Cykelbana längs,väg 282 - inget i planföre 2033 111 i 1 

Planlagt 110 villor och radhus, ett bostadsområde k, plat till Kunskapsskogen vid Ältsjön (åkerh 

mellan Lännalöt ~ch Länna). Löt 1: 1. Inleda sa1~nåd
1 

2026 och antagande av detaljplan 20217
1

'. ,, I I,, 
Äldre detaljplaner i Bibacken och Lärkstan, men· 9mrµ unen har inga resurser att omarbetc,li;

1 

. 

proak~ivt. • . . i' .. . . .. !l:1 I ) 
Sanering av bruksomradet samt orngivrungar - rapport klar 2023, med förslag till atgarder fo,r ' 
sanering. Med'el ska sökas för sanering.' · 

Medborgarbudget 2022 - ingen uppdatering finns.' 

Övergödningsproblematiken i Lötsjön. Tvååring miljöbelastningsutredning med regelbundna ) 

provtagningar i och kring sjön. Trehörningen och Ramsen har liknande problem och kommunen har 

nu inkorporerat Lötsjön i samma utredning. Kommunen har skickat in en Lova-ansökan. Byalaget 
behöver alltså inte budgetera för tillskott till Lova-ansökan just nu. Den här första Lova-ansökan avser 
utredningen. Efter att den är klart kan en ny Lova-ansökan göras för att åtgärda problemet. 

§ 14  M ötets avslutande 

Ordförande Johan Carlsson tackade medlemmarna för visat intresse och förklarade årsmötet avslutat. 

Vid protokollet Justeras Justeras zyxwvutsrqponmlkjihgfedcbaZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA

cJ&tv~ 
· · · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·U··~ 

Anna Maria Wremp Sara-Carin Öhman 

--~ ) 

Stefan Tallroth 
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